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Referat skolebestyrelsesmøde på Egtved Skole 

Mandag d. 2. december 2024 

Kl. 17.30-19.00  

 

Deltagere: Trine Duedahl (TrD), Filip Hoffmann (FH), Maria Hougaard Jørgensen (MJ), Hans 

Jørgen Kloster Klein (HK), Dorthe R. Vikkelsø (DV), Trine T.S. Hansen (TH), Ole M. Støvring  

(OS), Stinne B.S. Larsen (SL), Jannie Dam (JD), Hanne F. Kristensen (HF), Henriette Vendelbo 

(HV), Tomas Dahl (TD), Tommy Lindbjerg (TOL) 

Elevrepr.: Adam Sørensen  

 

 

Fraværende: elevrepr. Benjamin Møller 

Ordstyrer: SL 

Referent:  HF 

 

 

1. Emne: Vi synger en sang valgt af ordstyrer 

 

Emne: Meddelser / referater 

a. Elevrådet  

b. Medarbejderne v/JG/JD 

c. Skolebestyrelsesformanden v/TrD 

d. Skolelederen v/HV  

Tidsforbrug: 15 min. (Orientering) 

Referat: 

Velkomst til Adam fra elevrådet. Med for første gang  

a) Halloween- fin succes 

Fællesspisning er på plakaten 

b) En del sygemeldinger – vi rykker sammen i bussen 

c) Trine interviewet om arbejdet med Mobilfri skoletid i SB 

d)  - Vores positive resultat vedr. løfteevne vil vi gerne have bredt ud i pressen.  

- Udeskolen ved Spejderhytten. Fællesprojekt med spejderne, der skal ske noget med 

lokalerne 

- Et forløb for alt personale vedr. AI. Ekstern oplægsholder i oktober og igen i januar og 

efterfølgende workshops 

- Opslået en lærerstilling til mellemtrinnet.  

- Der arbejdedes med Styrket Kvalitet i Folkeskolen – fra STUK 

- Fyraftensmøde for udskolingen med SSP og Politi på onsdag d. 4/12 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.egtvedskole.dk/


2. Emne: Prisstigninger i boden 

Ansvarlig: SL 

Resume: Fødevare priserne er steget, så nogle af de ting, der sælges i boden tjenes der ikke 

på. Dvs. de kan hjælpe som betaling til drift af boden. Forslag om stigninger jf. bilag 1.  

Tidsforbrug: 10 min. (beslutning) 

Referat: 

Prisstigninger skyldes fødevareprisernes generelle stigning. Det er svært at skabe overskud.  

De foreslåede prisstigninger vedtages 

 

3. Emne: Regeringens udspil for folkeskolen 2025-26 

Ansvarlig: HV 

Resume:  Vi har tidligere kort orienteret om det nye kvalitetsprogram for folkeskolen. Der 

er lavet implementeringsplan fra regeringen over de næste år. Skolebestyrelsen orienteres 

om, hvad vi arbejder med i ledelsen pt og som forventes igangsat fra skoleåret 2025-26 

           Tidsforbrug: 15 min (orientering/drøftelse) 

Referat: 

Henriette gennemgik skolens fokuspunkter for det kommende skoleår 

Hvis skoledagen afkortes til kl.13 er det vigtigt, at den første time i SFO bliver med en grad 

af faglighed samt fokus på trivsel og pædagogfaglighed.  

 

4. Emne: Politik for trivsels- og anti mobbepolitik 

Ansvarlig: SL 

Resume:  Vi skal tidligere haft en trivsels- og anti mobbepolitik. Denne er fra 2017 og har 

brug for en opdatering. Vi skal have en antimobbestrategi på skoleområdet tilgængelig på 

hjemmesiden. Udkast til en antimobbestrategi drøftes. (se bilag) 

           Tidsforbrug: 20 min (beslutning) 

Referat: 

Vi laver en antimobbestrategi i stedet for en antimobbe-politik 

 

5. Emne: Plan for evt. justering af politikker jf. nyt udspil fra fælles skole- bestyrelsesmøde 

Ansvarlig: SL 

Resume:  Drøftelse af, hvorvidt der fremadrettet skal laves principper jf. fælles 

bestyrelsesmøde 

           Tidsforbrug: 10 min (beslutning) 

Referat: 

Vi laver en oversigt over de politikker, vi tænker skal fjernes og i hvilken rækkefølge de 
øvrige skal revideres i. 
 

6. Emne: Pædagogisk dag d. 22/2 

Ansvarlig:  HV 

Resume: Vi har fået lavet aftale med to oplægsholdere – Dorthe Svane fra Skt. Norbert 

Skole samt Sys Nielsen, udviklingskonsulent fra Ballerup Kommune. Drøftelse om indhold 

og udkast til program 

Tidsforbrug:  15 min. (orientering) 

Referat: 

Endeligt program følger 

 

7. Emne: Eventuelt 

Ansvarlig: SL 

Tidsforbrug:   

Referat: 

 

 

 

 



8. Emne: Personale-/elevsager 

Lukket punkt 

 

 

9. Kommende punkter  

 

 


